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Z ELECTRONIC 

智能感光器, 白天和夜晚都能操作, 有光亮变化就能触发防盗系统,  

在住家天花板上安装(感光器) 一样有很好的防盗效果。 

JP1，JP2，JP3 是，亮，中，暗，敏感度调整。JP5: 调整输出型态，接通是连续, 断开是脉冲. 

注意:  

1) 按装感光器要面向屋内, 不可面向屋外, 有汽车灯干扰的环境不可使用. 

2) 在半暗的环境, 建议使用 (低敏感) 

 

Z ELECTRONIC   

Intelligent photo detector can operate in dawn or dark environment 

 When light change in the dark will trigger security system. Install photo detector on 

 ceiling in the house, can cover larger area of security zone 

JP1, JP2, JP3: is high, medium or low sensitivity adjustment. 

JP5:  adjust output type – jumper insert output is continuous, jumper remove is pulse. 

Note:   

1) Photo detector must install back-facing the main door or window,  
  Do not facing main door or window, do not use in car light reachable environment. 

2) In dark environment, it is recommended set to low sensitive. 
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